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BÜYÜKŞEHİRDE
LARA GERİLİMİ

SAHILDEKI DEV ARAZI 30 YILLIĞINA KIRALANACAK

Büyükşehir Belediyesi Meclisi’nde Lara Sahili'ndeki 178 bin metrekarelik alanın 30 yıllığına kira-
ya verilmesine yönelik gündem maddelerine Cumhur İttifakı itiraz etti. Ancak maddeler oy çoklu-
ğu ile kabul edildi. Başkan Böcek, “Lara Sahili'nde ‘Yap, işlet ve devret’ modeli uygulanacak.” dedi
                    

n ANTALYA Büyükşehir Belediyesi Mec-
lisi’nin kasım ayı devam toplantısında; Lara 
Sahili'ndeki 178 bin metrekarelik araziyi 30 
yıllığına kiraya vermek için ihale düzenlenmesi-
ni öngören 2 gündem maddesi  tartışma konusu 
oldu. AK Parti Grup Sözcüsü Bahattin Bayrak-
tar, meclisin bu proje konusunda bilgilendiril-
mesini istedi. Başkan Muhittin Böcek de meclis 
üyelerine ihale hakkında bilgi verdi. 

CUMHUR İTTİFAKI’NDAN İTİRAZ 

                    OY ÇOKLUĞUYLA ONAYLANDI

n KONYAALTI’ndakine benzer bir kiralama 
işleminin yapılmayacağını dikkat çeken Böcek, 
“Konyaaltı’nda olduğu gibi projeyi belediye-
nin bütçesi ile yapıp daha sonra birilerine ‘Gel 
sen işlet’ demeyeceğiz. Burası günübirlik tesis 
alanıdır. Daha önceki projede içerisinde 250 
yataklı bir otel vardı. 
Yeni projede yok. ‘Yap 
işlet devret’ modeli uygu-
lanacak.” dedi. Lara’da 
belediyeye ait alanın 
kiralanmasına olanak ta-
nıyan gündem maddeleri 
AK Parti ve MHP’nin ret 
oylarına karşı oy çokluğu 
ile kabul edildi. 
n HABERI 5’TE

n ANTALYA Büyükşe-

hir Belediyesi’nin 2025 

Performans Raporu ve 2024 

Taslak Bütçesi kabul edildi. 

Başkan Böcek, Büyükşehir 

Belediyesi’nin 2024 yılı 

bütçesinin 39 milyar 

olarak belirlendiğini 

söyledi.

BÜTÇE: 39
MİLYAR TL

MUHITTIN BÖCEK BAHATTIN BAYRAKTAR

n IDDIALARA cevap veren Demre Belediye 
Başkanı Fahri Duran, “Ortada kamera ile kayıt 
altına alınmış bir ihale varken, sadece siyasi 
bir hırs adına itibar edilmez iddialardan dolayı 
bu açıklamayı yapma gereği duyduk. Hesabı 
temiz olanın muhasebeden korkusu olmaz.”  
dedi.  n HABERI 4’TE 

HALEF İLE SELEFİN 
İHALE TARTIŞMASI

Demre Belediyesi eski Başkanı Okan 
Kocakaya, Çevreli Mahallesi’nde Kekova 
manzaralı 24 bin 834 metrekarelik arazi 
satışına tepki gösterdi. Kocakaya, “Köylü-
nün toprağı gizli kapaklı satılıyor.” dedi. 
                    DURAN: KORKUMUZ YOK

n AKDENIZ Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Özlenen Özkan, sağlıkta 
şiddetin önlenmesi için ilginç bir 
öneki getirdi, Özkan, “Şiddetin 
çok ciddi şekilde cezalandırılması 
gerekiyor. Acil servise gelen birisi 
bir sıkıntı yaratıyorsa eğer sağlık 
hizmeti almamalı ve sağlık hizmeti 
verilmemeli.” dedi. n 4’TE 

Şiddete başvurana 
hizmet verilmesin

n ANTALYA Kiracılar Derneği Platformu’nun 
öncülüğünde bir araya gelen kiracılar, yük-
sek kiraları protesto etti. Dernek Başkanı 
Seda Kul, emlakçıların aldığı yüksek komis-
yon ücretlerinden yakındı.  n HABERI 5’TE

Kiracılardan 
emlakçı isyanı

n KEPEZ Belediyesi, hain 
saldırı ve suikastlarda şehit 
edilenler ile şiddet kurbanlarının 
adlarını ve ilçedeki parklarda 
yaşatıyor. Belediye meclisi bu 
konuda kararına oy birliği ile 
verdi. n HABERI 2’DE 

Şehitlerimizin 
adı yaşatılacak

n MANAVGAT ilçesinde 3 yıl önce çıkan 
cumhuriyet tarihinin en büyük orman yangı-
nında küle dönen alanlarda yeniden sonbahar 
cümbüşü yaşanmaya başladı. n 8’DE 

Buruk mutluluk

n CHP İzmir Milletvekili Ednan 
Arslan ve Antalya İl Başkanı 
Nail Kamacı ile Konyaaltı 
Belediye Başkanı Cem Kotan, 
Pınarbaşı’ndaki semt pazarında 
esnaf ziyareti yaptı.  n 5’TE

Konyaaltı’nda
pazar ziyareti

n ALANYA ilçesin-
de Gamze Yağ-
lıoğlu’nun (29), 3 
yıl önce oturduğu 
evin 6’ncı katın-
daki balkonundan 
düşerek ölmesine 
ilişkin davada, eşi 
Alper Yağlıoğlu 
(31) ağırlaştırılmış 
ömür boyu hapis 
cezası aldı. 
n HABERI 3’TE 

ÖMÜR BOYU 
HAPİS CEZASI

n ANTALYA Büyükşehir Belediyesi Alanya Sapa-
dere Ipek Evi Üretim Merkezi’nde açılan kurslar-
da; ipeklerden el dokuması ürünler, çiçekler ve 
çeşitli süs eşyalarının yapımı öğretiliyor. n 2’DE 

İPEKÇİLİK 
KURSLARI
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Narin Güran, Leyla De-
mir, Eren Bülbül, Sıla 
Bebek, Eylül Umutlu, 
Bedirhan Mustafa Ka-

rakaya, Şeyda Yılmaz… Kimisi 
bir cinayette hayatını kaybetti, 
kimisi de terör saldırısında şehit 
oldu. Kepez Belediyesi, ölüm-
leriyle Türkiye yasa boğan bu 
isimleri; çocuklara yönelik ihmal 
ve istismar vakaları, kadın cina-
yetleri ile teröre dikkat çekmek 
amacıyla parklarına veriyor.  Bu 
vefa çalışmasıyla ülkenin ortak 
acısı olan bu isimlerin anıları-
nın unutulmaması amaçlanıyor. 
Sakarya’nın Adapazarı ilçesinin 
Doğancılar Mahallesi’nde kay-
bolduktan sonra Sakarya Nehri’n-
de cansız bedenine ulaşılan Leyla 
Demir’in adı, Baraj Mahallesi’n-
de Hasan Polatkan Caddesi ile 
5822 Sokak arasında kalan parka 
verildi. 

MECLİSTEN İSİM 
ÖNERİLERİNE ONAY 
Dört mahalledeki parklara isim 
verilmesiyle ilgili rapor,  Kepez 
Belediye Meclisi’nin Ekim ayı 
toplantısında gündeme alınmış ve 
konu İsim Tespit Komisyonu’na 
gönderilmişti. Komisyon da 
parklara isim verilmesi önerisini 
oy birliğiyle kabul ederek, raporu 
meclise sundu. Kepez Belediye 
Meclisi’nin Kasım ayı olağan 
toplantısında bu rapor oy birliğiy-
le kabul edildi.

SILA BEBEK PARKI 
Tekirdağ’ın 
Malkara ilçesinde 
komşularının ço-
cukları tarafından 
cinsel istismara 
ve şiddete maruz 
bırakılan ve 29 
gün süren yaşam 
mücadelesini 
kaybederek yoğun 
bakımda vefat 
eden Sıla Bebek 
ismi de, ilçede bir 
parkın tabelasında 
yer alacak.  Baraj 
Mahallesi’nde 
Tevfik İleri Cadde-
si ile 5813 Sokak 
kesişimindeki 
parkın ismi ‘Sıla 
Bebek Parkı’ oldu.

ŞEHİT EREN BÜL-
BÜL PARKI
Kepez ilçesinde; 
2017 tarihinde 

Trabzon Maçka ilçesi kırsalında, 
bölücü terör örgütü PKK men-
subu teröristler tarafından 15 ya-
şında şehit edilen Eren Bülbül’ün 
adının yazdığı bir park da olacak.
Baraj Mahallesi 5851 Sokak’taki 
parka, “Şehit Eren Bülbül Parkı” 
tabelası dikilecek. 
Antalya’da, 1983 tarihinde polis 
aracının çarpması sonucu 19 ya-
şında hayatını kaybeden Aydın Uç 
adı da; Baraj Mahallesi 5817 ile 
5816 Sokak kesişiminde parkta 
hatırlanacak.

ŞEHİT BEBEK TÜRKAN 
FEYZULLAH PARKI
Bulgaristan’da, komünizm döne-
minde Türklere karşı uygulanan 

isim değiştirme kampanyasında, 
isimlerinin zorla değiştirilmesine 
karşı çıkanların protesto gösterisi 
sırasında annesinin sırtındayken 
Bulgar güvenlik güçlerinin açtığı 
ateş sonucu başına isabet eden 
kurşunla 18 aylıkken yaşamını 
yitiren Türkan Feyzullah ismi de, 
Kepez’de Baraj Mahallesi’nde 
geleceğe taşınacak. Fatin Rüştü 
Zorlu Caddesi 5833 Sokak’ta bu-
lunan parkın tabelasında,  “Şehit 
Bebek Türkan Feyzullah Parkı” 
adı yer alacak. 

ŞEHİT BEBEK BEDİRHAN 
MUSTAFA KARAKAYA PARKI
Yüksekova ilçesinde, 2018 tari-
hinde bölücü terör örgütü PKK 
mensubu teröristlerin yola tuzak-
ladığı patlayıcının infilak etmesi 
sonucu 25 yaşında şehit düşen 
asker eşi Nurcan Karakaya’nın, 
10 aylık bebeği Bedirhan Mus-
tafa Karakaya isimi de Kepez’de 
ay yıldızlı al bayrağımız gibi 
dalgalanacak. Baraj Mahallesi’n-
de Prof. Dr. Necmettin Erbakan 
Caddesi ile 5882 Sokak arasında-
ki park,  ‘Şehit Bebek Bedirhan 
Mustafa Karakaya Parkı’ ismini 
aldı. İsim verme de, Yalova 
Çınarcık ilçesinin Koru belde-
sinde 2017 tarihinde kaybolan 
ve bir gün sonra cesedi bulunan 
6 yaşındaki Eylül Umutlu da 
unutulmadı.

BARIŞ’A ‘NARİN PARK’
Baraj Mahallesi Kırçiçeği Cadde-
si ile 5896 Sokak kesişiminde yer 
alan parkın tabelasında,  ‘Eylül 
Umutlu Parkı’ adı yazacak.
Diyarbakır’ın Bağlar ilçesinin 
kırsal Tavşantepe Mahallesi’nde 
kaybolduktan sonra 8 Eylül 2024 

tarihinde mahallenin yakının-
daki Eğertutmaz Deresi’nde bir 
çuval içerisinde cansız bedenine 
ulaşılan Narin Güran da ismiyle 
Kepez’de yaşayacak. 
Barış Mahallesi 2917 ile 2923 
sokakları arasındaki parkın adı, 
‘Narin Park’ oldu. 

ŞEHİT POLİS MEMURU ŞEYDA 
YILMAZ PARKI
Kepez Belediyesi, İstanbul Ümra-
niye’de, firari şahsın ateş etmesi 
sonucu yaralanan ve kaldırıldığı 
hastanede şehit olan Polis Me-
muru Şeyda Yılmaz’a da vefasını 
gösterdi. Barış Mahallesi’nde, 
2906 ve 2908 sokaklar arasındaki 
park, ‘Şehit Polis Memuru Şeyda 
Yılmaz Parkı’ adını aldı.
Barış Mahallesi’nde,  2887 ile 
2897 Sokak kesişimindeki parka  
‘Cumhuriyet Parkı’ , 2890 ile 
2892 sokaklarında yer alan parka  
‘İstiklal Parkı’ ismi verildi.

KÜLTÜR’E MAMATLAR,  
ŞELALE’YE GAZİ DURMUŞ İSMİ
Kültür Mahallesi’nde 3847 ve 
3860 sokakları arasında kalan 
park, ‘Mamatlar Parkı’ ismi; 
Şelale Mahallesi 7342 ve 7752 
sokaklarda bulunan parka da 
‘Gazi Durmuş Çocuk Parkı’ 
adı önerildi. Mamatlar, Kültür 
Mahallesi’nin kurucuları olarak 
biliniyor.  
Gazi Durmuş Çocuk (Durmuş 
Bilgili) ise Şelale Mahallesi 
yerlilerinden ve mahalle halkı 
için büyük değere sahip.  Durmuş 
Çocuk, 1960’ta Varsak Köyü 
Muhtarlığı yapmış ve Kurtuluş 
Savaşı Gazisi. n BÜLTEN/
KEPEZ BELEDİYESİ 

 

Toroslarda kış 
ayvayla gelir. Çiçek 
açtığında nasıl ki 

yazı getireceği muştulanan 
ayva, o mayhoş ve 
akıl çelen kokusuyla 
toprağa düşen ilk karı 
karşılayan bir eski zaman 
bilgesi gibidir. Kimseye 
bulaşmadan, sessizce 
köşesinde oturup bekler 
durur…

Toroslarda kış başka türlü 
gelir. Usul usul, işaret vere 
vere, göstere göstere… 
İncirin üzümü, elmanın 
narı işaret ettiği günlerin 
ardından sarı yanaklı 
güzeller çıkar dallara; 
ışık ışık teninde, incecik 
kadifemsi bir tül örtülü 
ayvalar…

Türkiye’nin bitmeyen 
ağırlıktaki gündemi 
hepimizi bu toprakların 
değerlerine uzaklaştırıyor. 
Oysa bu coğrafyanın 
her mevsim içine girip 
yaşanacak onlarca masalı 
var…

İşte yine sarardı, kızıllandı 
dağlar. Bir güz masalı 
sürüsünü önüne katmış, 
kışa doğru sürüp durur 
Toroslar…

Ayvalar dallara çıktı 
mı adım adım rengi 
değişmeye başlar 
Torosların…

Çitlembikler yeşilden 
sarıya, kızıldan mora 
boyar yapraklarını. Antik 

çağ tapınaklarının 
alnındaki mermerlere 
kazınan yeryüzünün en 
görkemli yapraklarını 
birer birer altın suyuna 
batırır koca meşeler. 
Ama ille de o küçük 
bahçelerdeki koyu kızıl 
kiraz dalları. Ah o kiraz 
dalları; gün batımı 
gibi insanın içini delip 
geçen bir efkarı bağırır, 

sessizce…

Öyle büyük ovaların 
uçsuz bucaksız bahçeleri 
insanla dertleşmez. İnsana 
yabancıdır, bir uçtan 
bir uca kilometrelerce 
uzayıp giden bahçeler. 
Dibinde oturup gövdeni 
yaslayacağın bir sırdaş 
değil, dalından kaç para 
kazanılacağı hesaplanan 
bir kasa gibidir o bahçeler.

Türkiye dünyanın en 
önemli ayva üreticisi. 
Türkiye’yi Çin ve 
Özbekistan takip ediyor. 
İran’da hatırı sayılır bir 
üretim potansiyeline 
sahip. Her yıl 100 bin 
tonun üzerinde ayva 
üretiyoruz. Ancak bu 
soylu güzelin sahip olduğu 
değerlerden yeterince 
yararlanamıyoruz. 
Yalnızca ayva reçeli ya 
da marmelat yaparak 
bunca ürüne haksızlık 
etmiş oluruz. Örneğin 
benzersiz bir aroması 
olan ayvanın suyunu bir 
türlü üretip kullanamadık. 
Dünyanın öbür ucundan 
‘tropikal’ imajıyla getirilip 
meyve suyu yapılan onca 
bitkiyi baş tacı yaptık 
da, Anadolu insanının 
binlerce yıllık yoldaşı 
ayvayı bir çırpıda unuttuk. 
Oysa içerdiği vitamin 
ve mineralleri bir yana 
bırakın salt o benzersiz 
kokusuyla bile ayva daha 
fazla ilgiyi hak etmiyor 
mu?

YUSUF YAVUZ

Ayva 
kokusu…

ŞEHİTLERİMİZİN İSMİ
KEPEZ’DE YAŞATILACAK
Kepez Belediyesi, hain saldırı ve suikastlarda şehit edilenler ile şiddet kur-
banlarının adlarını ilçedeki parklarda yaşatıyor. Kepez Belediye Meclisi 
Kasım Ayı Olağan Toplantısında, bu düzenlemeler oy birliğiyle kabul edildi.

Antalya Büyükşehir Belediyesi 
Tarımsal Hizmetler Daire Baş-
kanlığı, Alanya Sapadere’de unu-
tulmaya yüz tutmuş ipekböceği 
yetiştiriciliğini ‘İpek Evi Projesi’ 
ile yeniden canlandırıyor. İpek 
Evi’nde kurslar açan Büyükşehir 
Belediyesi, bölge halkını üretime 
teşvik ediyor. İpek Evi’nde, ipek-
böceği yetiştiriciliği ile üretilen 
ipek ipler ekonomik değeri olan 
ürünlere dönüştürülüyor. El işi ve 

dokuma atölyelerinde kursiyerle-
re ipeklerden çiçek, toka, rozet, 
süs eşyaları, dokuma kravat ve şal 
gibi ürünlerin yapımı öğretiliyor. 
Her biri el emeği göz nuru olan 
ürünlere talepler yoğun oluyor. 
Ev ekonomisine katkı sunmak 
isteyen kadınlar eğitim atölyele-
rine ilgi gösteriyor. Yeni turizm 
sezonu için satış reyonları ile 
dokuma müzesinin de hazırlandı-
ğı İpek Evi’ni turist ve turların da 

ziyaret etmesi planlanıyor.

TÜM SÜRECİ TAKİP EDİYORUZ
Sapadere İpek Evi Sorumlusu 
Ayşenur Özdoğan Gülmez, “Koza 
üretimlerimizin ardından eği-
tim atölyelerimizde kurslarımız 
başladı. Kadınlarımız kursları-
mıza katılım sağlıyor. Eylül ayı 
itibarıyla ilk olarak koza çiçek 
ve süs eşyası yapımını öğretiyo-
ruz. Ardından ocak ayı itibarıyla 
dokuma kurslarımız başlayacak. 
İpeğimizin ilk aşamasından son 
aşamasına kadar tüm süreçlerini 
İpek Evi’mizde takip ediyo-
ruz. Elde ettiğimiz ipeklerden 
hediyelik eşya ve ipek dokuma 
olarak sunuma hazırlıyoruz” diye 
konuştu. 

EV EKONOMİSİNE KATKI SUNACAK
Üretilen ürünlerin yoğun ilgi 
gördüğünü de belirten Gülmez, 
“Mart ayı itibari ile Sapadere 
Kanyonu’nu turlarla ziyarete ge-
len turistler hem bölgenin yöresel 
zenginliklerini görecekler hem de 

burada hanımlarımızın üretmiş 
olduğu ürünlerin satışını gerçek-
leştirebilecek. Ürünlerin satışıyla 
mahalle sakinleri ev ekonomileri-
ne katkı sağlayabilecekler” dedi.

YILLARDIR AÇILMASINI BEKLEDİK
Eğitim atölyelerine katılan kursi-
yer Havva Yetkin de “İpekböce-
ğinden üretilen iplerden çiçekler, 
zeytin, kardelen, portakal çiçeği, 
gül gibi aklınıza gelebilecek 
birçok değişik ürünlerin yapımını 
öğreniyoruz. Herkesin gelip bu 
ürünleri görmesini tavsiye ederiz. 
Köyümüzde böyle bir güzellik 
var. Bu güzelliklerin değerlendi-
rilmesi gerekiyor. İlk defa ipekbö-
ceği ve kozasını gören çocuklar 
çok heyecanlanıyor. Okullardan 
öğrenciler İpek Evi’ni ziyaret et-
sinler, geçmişimizi unutmasınlar. 
İpekböceği çok değerli yeniden 
bölgemizde üretimi canlanıyor. 
Köylülerimiz de bu sürece katkı 
sunmalı. Satış stantlarımız hazır-
landı, yeni sezonda yaptıklarımız 
sergilenecek” dedi. n DHA

Sapadere İpek Evi’nde 
eğitim kursları başladı
ANTALYA Büyükşehir Belediyesi tarafından Alanya Sapa-
dere’de oluşturulan İpek Evi Üretim Merkezi’nde eğitim 
kursları başladı. Kurslarda, ipekböceği yetiştiriciliğiyle 
İpek Evi’nde üretilen ipeklerden el dokuması ürünler, 
çiçekler ve çeşitli süs eşyalarının yapımı öğretiliyor. 

ALAİYE ŞEHİTLERİ
TÖRENLE ANILDI

BİRİNCİ Balkan Sava-
şı’ndaki Çatalca Muhare-
beleri sırasında Alanya’dan 
yola çıkarak Çatalca’da 
şehit olan Alaiye Redif 
Taburu’na bağlı kahraman 
askerler, 17 Kasım 1912 
tarihinin yıl dönümünde 
Dağyenice Mahallesi’n-
deki Alaiye Şehitliği’nde 
anıldı. Program, protokol 
heyetinin sırasıyla şehitlik 
anıtına çelenk sunmasıyla 
başladı. Alanya Belediyesi 
adına çelengi Belediye 
Başkan Yardımcısı Murat 
Levent Koçak sundu. 
Ardından Koçak, günün 
anlam ve önemine ilişkin 
bir konuşma yaptı. Koçak, 
Alanya Belediye Başkanı 
Osman Tarık Özçelik’in 
selamını ileterek, şunları 
söyledi:”Alanya, Türki-
ye’nin dünyaya açılan 
kapılarından biri. Farklı 
coğrafyalardan kardeş 
şehirlerimiz bulunuyor. 
Ancak 112 yıl önce, ec-
dadımız burada şehit olup 
kanlarını dökerek Çatalca 

ile kan kardeşi olmuştur. 
Bu tarihi bağı daha da 
güçlendirmeliyiz. Çatalca 
Belediye Başkanı Sayın 
Erhan Güzel ve ekibi-
ne misafirperverliği ve 
şehitlerimize gösterdikleri 
hassasiyet için, Çatalca 
halkına ise bu anlamlı gün-
de bizlerle oldukları için 
teşekkür ederim.”

ÖZCAN’DAN TEŞEKKÜR
Alanya Kent Konseyi 
Başkanı Nurhan Özcan, 
törenden sonra yaptığı 
açıklamada, “Yüzüncü 
yılında başlattığımız 
Çatalca Alaiye Şehitlerini 
Anma Programında, 12 
yıldır olduğu gibi bu yıl 
da şehitlerimizi anmak 
için Çatalca’dayız. Bizleri 
burada ağırlayan Çatal-
ca Belediye Başkanımız 
Erhan Güzel ve ekibine 
teşekkür ediyoruz. Şehitle-
rimizin hatırasını yaşatmak 
ve gelecek nesillere aktar-
mak için çalışmalarımızı 
sürdüreceğiz.”  n DHA
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Alanya’da 24 Kasım 
2021’de oturduğu 
6’ncı kattaki evinin 
balkonundan düşen 

Gamze Yağlıoğlu, hayatını kay-
betti. Yağlıoğlu’nun ölümüyle 
ilgili soruşturmada, 1 yıllık eşi 
Alper Yağlıoğlu gözaltına alınıp 
tutuklandı. Alanya 2’nci Ağır 
Ceza Mahkemesi’nde ‘Eşi kasten 
öldürmek’ suçundan tutuklu 
yargılanan Alper Yağlıoğlu, eşini 
balkondan iterek ölümüne neden 
olduğu kanaatiyle ağırlaştırılmış 
müebbet hapis cezasına çarp-
tırıldı. Mahkemenin gerekçeli 
kararında; 1 metre 68 santim bo-
yundaki Gamze Yağlıoğlu’nun, 1 
metre 12 santim yüksekliğindeki 
tırabzana tutunmadan kendisini 
atmasının mümkün olmadığı, 
herhangi bir parmak ve tutunma 
izleri tespit edilmediği, sürtün-

me izinin bulunduğu aktarıldı. 
Gamze Yağlıoğlu’nun ölümünün, 
sanığın kendisini balkondan 
ittirmesiyle meydana geldiği be-
lirtildi. Raporda Gamze Yağlıoğ-
lu’nun tırnaklarında sanığa ait 
DNA profili bulunduğu da ifade 
edildi. Mahkemeye sunulan, 
Gamze Yağlıoğlu’nun düşme 
anlarına ait sitenin güvenlik 
kamerası görüntüleri ise ilk kez 
ortaya çıktı.

İNTİHAR EDECEK BİR 
DURUM YOKTU
Dosyanın istinafta olduğunu, 
sanığın en ağır cezayı alması-
nı istediğini söyleyen Gamze 
Yağlıoğlu’nun annesi Neşe 
Kıraç, “Kızım, Alper Yağlıoğlu 
tarafından intihar süsü verilerek, 
katledildi. O gün kızımla olaydan 
2 saat önce görüştük ve sohbet 

ettik. Morali iyiydi, sağlıklıydı, 
hatta şakalaştık. İntihar edecek 
bir durum yoktu. Bana anlatılana 
göre, Alper’le o gün tartışmışlar. 
Gamze’nin pantolonunu yere 
atmış. Ardından bu olay oluyor. 
Bu kadar saçma bir sebep olamaz. 
Bilirkişi raporları, telefon kayıt-
ları ve hesap hareketleri incelen-
diğinde bu işin intihar olmadığı, 
cinayet olduğu ortaya çıktı. Alper 
intihar ettiğini söyledi. Fakat hiç 
kimse inanmıyordu. Düştüğü 
yerin balkonla mesafesi bilirkişi 
raporları sonucunda itilerek atıl-
dığı yönünde. Kamera kayıtları 
ve görüntüleri birçok delili ortaya 
çıkardı” diye konuştu.

DİLERİM SONSUZA DEK HER 
GÜN YAŞAYARAK ÖLÜR
Alper Yağlıoğlu’nun, kızının 
düşmesinin ardından sergiledi-

ği rahat tavırları eleştiren anne 
Neşe Kıraç, “Alper ambulansı ve 
jandarmayı beklerken, cesedin 
başında Instagram’a giriyor. Bir 
insanın eşinin cesedinin başında 
soğukkanlı, o kadar sakin bir 
şekilde durması, hayatın olağan 
akışına aykırı. 
Mahkeme de aynı kanıya vardı. 
Dilerim sonsuza kadar oradan 
çıkamaz. Sonsuza dek her gün ya-
şayarak ölür. Şu an dosya istinaf 
aşamasında. Yaptığı kötülüğün 
bedelini ödemesini istiyorum. 
Hayattaki tek amacım bu. 
Psikolojik ilaçlarla yaşamıma 
devam ediyorum. Kimsenin 
evladı ölmemeli, anneler evlatsız 
kalmamalı. Türk adaletine, Türk 
mahkemelerine sonsuz güveni-
yorum. Umarım ömür boyu o 
hücreden çıkamaz” ifadelerini 
kullandı. n DHA

EŞ KATİLİNE  
ÖMÜR BOYU

Gamze Yağlıoğlu'nun (29) oturduğu evinin balkonundan düşerek feci şekilde ölü-
müne ilişkin davada eşi Alper Yağlıoğlu'na (31) ağırlaştırılmış ömür boyu hapis ce-
zası verildi. Gamze Yağlıoğlu'nun annesi Neşe Kıraç (50), “Kızım intihar süsü verile-
rek katledildi.  Katilin, bunun bedelini en ağır şekilde ödemesini istiyorum. " dedi.

ANTALYA’YA yaşayan Sinem A. 
Antalya Büyükşehir Belediyesine 
yazarak şikayetini dile getirdi. Alınan 
bilgiye göre; Sinem A.,yurt dışına 
çıkan komşusunun su borusunda 
meydan gelen patlağın yapılması için 
yetkililerden yardım istedi. Bunun 
üzerine adrese gelen ASAT ekipleri, 
bu kez kadının da suyunu keserek 
bölgeden ayrıldı. Geç kadın, ekiplerin 
müdahalesi sırasında kendilerinin su 
bağlantısının kesildiğini belirtti. 

KENDİ SUYU DA KESİLDİ
Sinem A. yaşadıklarını şöyle anlattı: 

“Evimiz ikiz ev, müstakil. Komşu-
muzun su borusunda patlak vardı ve 
aylardır su boşa akıyordu. 
Kendisi yurt dışında olduğu için bu 
durumu biz fark ettik ve devletin 
suyunun boşa akmaması için he-
men ilgili birimlere bildirdik. Gelen 
ekiplere komşunun kapısını bile ben 
açtım,” dedi. Ancak ekiplerin yaptığı 
müdahale sonrasında kendi evlerinde 
suyun kesildiğini ve bir gündür bu 

sorunun çözüleme-
diğini ifade etti.

GÜNLERDİR SU 
YOK 
Genç kadın, 
yaşanan sorunun 
yalnızca sıradan bir 
arıza olmadığını ve 
müdahaleden sonra 
ortaya çıktığını 
vurguladı. “Bizim 
suyumuz zaten 
vardı, komşunun 
arızası giderilirken 
bizim bağlantımız 
da kesildi. 
Ekiplerin yaptığı 
bir hata nedeniyle 

mağdur olduk. Evde iki küçük çocu-
ğumuzla susuz kaldık.Lütfen acil ekip 
gönderin diye en az 10 kez aradım. 
Ancak sırayla işlem yapılacağını 
söylediler ve başka bir yetkiliye ulaş-
mamıza izin vermediler. Ayda 2.500 
TL fatura ödüyoruz ama bir hata 
yüzünden günlerdir susuz bırakıldık.” 
ifadelerini kullandı.
n ERTUĞRUL GÜN

ARIZAYI BİLDİRİNCE
BAŞINA DERT ALDI
Sinem A.,yurt, yurt dışı-
na çıkan komşusunun 
su borusunda meydan 
gelen patlağın yapılması 
için yetkililerden yardım 
istedi. Bunun üzerine 
adrese gelen ASAT ekip-
leri, kadının da suyunu 
keserek bölgeden ayrıldı. 

SERIK ilçesinde tur 
otobüsü, çarpıştığı 
otomobili metrelerce 
sürükledikten sonra 
karşı şeride geçerek 
durabildi. Kazada 
otomobil sürücüsü 
Ali Yılmaz (20) 
yaşamını yitirirken, 
tur otobüsündeki 13 
yolcu ise kazayı yara 
almadan atlattı.Kaza, akşam saatlerinde 
meydana geldi. Manavgat’tan Serik 
ilçesi istikametine seyinr halinde olan 
Hüseyin Köle yönetimindeki 07 BKP 
115 plakalı tur otobüsü, kavşaktan 
geçmeye çalışan Ali Yılmaz yönetimin-
deki 07 AKH 810 plakalı otomobille 
çarpıştı. Otomobili yaklaşık 20 metre 
sürükledikten sonra refüjdeki palmiye 
ağacını devrilen otobüs, karşı şeride ge-
çip kaldırıma çarparak durabildi.

ALİ YILMAZ CAN VERDİ 
Kazanın ardından ihbar üzerine böl-
geye itfaiye, sağlık ve polis ekipleri 
sevk edildi. Kazada hurda yığınına 
dönen otomobilin sürücüsü Ali Yılmaz, 
sıkıştığı araçta itfaiye görevlilerinin 
çalışmasıyla çıkartıldı. Sağlık ekip-
lerinin ilk müdahalesinin ardından 
ambulansla Serik Devlet Hastanesi’ne 
sevk edilen Ali Yılmaz kurtarılama-
dı. Tur otobüsündeki 13 yolcu büyük 
korku yaşarken, yaralanan olmadı. 
Olay yerine gelen trafik ekipleri yolu 
ulaşıma kapadı. 
Araçların çekilmesi ve belediye ekip-
lerinin temizlik çalışması yapmasının 
ardından trafik akışı kontrollü olarak 
yeniden sağlandı. Otobüs şoförü Hüse-
yin Köle’nin gözaltına alındığı kazayla 
ilgili soruşturma başlatıldı. n DHA

AŞIRI HIZ
CAN ALDI

SERIK ilçesi Merkez Mahallesi’nde 
Serik Belediyesi Park ve Bahçeler 
Müdürlüğü deposunun çim motoru 
ve benzeri motorların bakım ve tamir 
atölyesinde bilinmeyen bir nedenle 
yangın çıktı. Depo bekçisinin ihbarı 
üzerine bölgeye itfaiye ve polis ekipleri 
sevk edilirken, yangına ilk müdahale 
depo bekçisi Osman Yıldız tarafın-
dan yangın tüpü ile yapıldı. 3 itfaiye 
ekibinin müdahale ettiği yangın, kısa 
sürede depoda bulunan diğer atölyelere 
sıçramadan söndürüldü. n IHA 
 

Belediyeye ait 
depoda yangın  

ANTALYA’da yolcu 
minibüsünün devrilmesi 
sonucu meydana gelen 
trafik kazasında 9 kişi 
yaralandı.   Kaza, saat 
14.30 sıralarında Akse-
ki-Seydişehir karayolu 
Alacabel yakınlarındaki 
Battı Çıktı mevkiinde 
meydana geldi. Seydi-
şehir yönünden Akseki 
yönüne gitmekte olan 
Mustafa Gökseki (46) 
idaresindeki 42 AAT 231 
plakalı içerisinde yolcu 
minibüsü, yağışlı havada 
zeminin ıslak olmasın-
dan dolayı sürücünün 
direksiyon hakimiyetini 
kaybetmesi ile taşlık 
alana çarparak yan yattı. 
Kazayı görenlerin ihbarı 
üzerine olay yerine çok 
sayıda ambulans, Antalya 
Büyükşehir Belediyesine 

bağlı Akseki İtfaiye Biri-
mi, Akseki Bölge Trafik 
ve jandarma ekipleri 
sevk edildi. 
Kazada minibüste yolcu 
olarak bulunan Hatice 
güneş, Mehmet Emin 
Karaarslan, Ahmet 
Toplar, Yusuf Toplar, 
Sıla Toplar, Mehmet 
Toplar, Mehmet Oğlakçı, 
Gül Seda Koyuncu ve 
Fahriye Yeşil yaralandı. 
Yaralılar, kaza yerinde 
yapılan ilk müdahalenin 
ardından Akseki Devlet 
Hastanesine götürüldü. 
Yolcu minibüsünün 
Bozkır’dan almış olduğu 
12 yolcuyu Antalya’ya 
getirmek üzere yola çık-
tığı bildirilirken, kazada 
şoför ve 3 kişinin yara 
almadığı öğrenildi. 
 n IHA 

Yolcu minibüsü devrildi: 9 yaralı  
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Demre Belediyesi tarafın-
dan Çevreli Mahallesi’nde 
belediyeye ait 24 bin 834 
metrekarelik arazi, tek kişi-

nin katıldığı ihale ile satıldı. 2019’da 
İYİ Parti’den belediye başkanı seçilen 
ve milletvekili seçimlerinde istifa 
edip, 31 Mart seçiminde de Demokrat 
Parti’den aday olan Okan Kocakaya, 
satışla ilgili suçlamalarda bulundu. 
Okan Kocakaya, Demre Belediyesi’nin 
kırsal Çevreli Mahallesi’ndeki arazinin 
tek kişi katılımlı ihaleyle satışına tepki 
gösterdi. Kocakaya, ihalenin iptali için 
Demre Belediye Başkanı Fahri Duran’a 
çağrıda bulundu.

KONSERDE ANONS VAR, İHALEDE YOK 
Okan Kocakaya, büyükşehir yasası 
öncesinde köy statüsündeki eski adıyla 
‘Tırmısın’ olan Çevreli Mahallesi’ndeki 
vatandaşların yaklaşık 25 dönümlük 
toprağının gizli, kapaklı satılmasının 
yanlış olduğunu söyledi. Kocaka-
ya, sosyal medya hesabında yaptığı 
açıklamada, “Belediye yönetiminin bu 
yanlıştan bir an önce dönmesi gerek-
tiğini, mülkün gerçek sahipleri olan 
köylülerimizle, gerekirse hukuki yollara 
başvuracağımızı kamuoyu ile paylaşı-
yoruz. Konser olduğunda ‘gelin’ diye 
yarım saatte bir anons var, köy toprağı 
satılacağında anons yok. Öyle mi, 
inanırsan. Merak ettim, ilan verdiğiniz 
gazeteyi kendiniz okudunuz mu?” dedi.

‘İHALEYİ İPTAL ET’ ÇAĞRISI
Bu satışın mahalleliyi derinden üzdü-
ğünü söyleyen Kocakaya, “Çevreli’nin 
malı olan, köyün toprağı ve köy tüzel 
kişiliğindeyken büyükşehir yasasıyla 
Demre Belediyesi’ne aktarılan 25 dö-
nümlük alanın maalesef satıldığını öğ-
renmişler. Köy tüzel kişiliğinden geçen 
bir toprak, köylünün ve çocuklarımızın 
geleceği için kullanılması gereken 
toprağın satılmasından dolayı büyük bir 
üzüntü içindeler. 
Belediye yönetiminin bir an önce bu 
yanlıştan dönmesini bekliyoruz. İhale 
yapıldıktan sonra 15 gün içinde bele-
diye başkanı bu ihaleden vazgeçebilir. 
Öncelikle bu yanlıştan dönmesini hepi-

miz talep ediyoruz” diye seslendi.

BAŞKANDAN VİDEOLU YANIT
Kocakaya’nın açıklamalarına, bele-
diyedeki ekibiyle birlikte yanıt veren 
Demre Belediye Başkanı Fahri Du-
ran, 2014’ten bu yana bütün belediye 
başkanlarının belediyeyi arsa, daire gibi 
satışlarla yönettiğini söyledi. Duran, 31 
Mart’ta borçlu ve sorunlu bir belediye 
devraldıklarını, taahhüt edilmiş öden-
memiş borçlar olduğunu, bu yüzden 
gayrimenkul satma ihtiyacı duydukları-
nı anlattı. Demre Belediyesi’ne 2B’den 
intikal eden 2021 ve 2022’de taksitleri 
yatmamış, Çevreli köyündeki 24 bin 
834 metrekare olan bir parseli köy 
muhtarıyla paylaşarak, satmaya karar 
verdiklerini belirten Duran, şunları 
kaydetti: “Satıştan önce köy muhtarına 
gittik, Demre’nin ekonomik sıkıntısı 
var, biz bu sıkıntıdan Demre’yi zararsız 
geçirmek için köye 4 kilometre uzak-
lıkta, arazi yapısı taşlık, dağlık, kayalık 
içinde köyle ilgili herhangi bir ihtiyacı 
olunmayan bir bölgeyi satmaya karar 
verdik. Ve muhtarla yaptığımız görüşme 
sonucunda köye çok amaçlı bir salon 
yapma sözü verdik. Resmi Gazete’de 
gerekli ilanı yaptık. Kaymakamlık ilan 
panosunda gerekli ilanı yaptık, ulusal 
gazetede gerekli ilanı yaptık, belediye 
ilan panosunda yerel ve ulusal gaze-
telerde gerekli ilanı yaptık. Adrese 
teslim bir ihale ne Demre Belediyesi’ne 

yakışır ne ekibimize yakışır. Demre’de 
tamamı kendini kanıtlamış, üzerinde 
hiçbir şaibe olmayan tertemiz meclis 
üyeleriyle çalışan tertemiz bir ekibiz. 
Tüyü bitmemiş yetim hakkına tenezzül 
edecek kadar kişiliksiz, karaktersiz, 
birine ihale kaçıracak kadar da şahsiyet-
siz değiliz.”

İHALE KAYIT ALTINDA
Suçlamaların asılsız olduğunu dile 
getiren Fahri Duran, “İhaleyi, tek kişi 
girmesi nedeniyle kamera kayıtları 
altına aldık. İhaleye giren arkadaş ihale 
bedeli 27 milyon 500 bin TL iken, 30 
milyon 500 bin vermişti. İlçenin içinde 
bulunduğu durumdan dolayı rica ettik, 
32 milyona yerimizi sattık. Köyün aynı 
bölgesinin 2 kilometre altında bir şahıs, 
4 bin 650 kilometre yeri de 5 milyona 
satmıştır. Kısacası, burada değerinin 
altında satılan bir arazi yokken, ihale 
prosedürleri tamamen yerine getirilmiş-
ken, kayıt ve kamera altına alınmış bir 
ihale varken, sadece siyasi bir hırs adına 
itibar edilmez açıklama yapılmasından 
dolayı bu açıklamayı yapma gereği duy-
duk. Hesabı temiz olanın muhasebeden 
korkusu olmaz” dedi.

BU SATIŞI 
NORMALLEŞTİREMEYECEKLER
Demre Belediye Başkanı Fahri Du-
ran’ın açıklamaları sonrası Okan Koca-
kaya, bu kez yeni iddialarda bulundu. 

Köyün toprağı satılırken anons yapıl-
mamasını eleştiren Kocakaya, “Açık-
lamalarında satış işlemine dair birçok 
yanıltıcı bilgi vermişler ve her şeyi 
normal göstermeye çalışmışlar. Algı ya-
parak bu satışı normalleştiremeyecekler, 
milleti ve köylümüzü yanıltamayacak-
lar. Satılan araziyi, taşlık, çalılık, köy 
meydanına 4 kilometre uzaklıkta gibi 
bilgilerle değersiz hale getirmeye çalış-
mışlar. Hiç de öyle değil, gayet düzgün 
yolu var, 600 metre, hatta dünyaca ünlü 
Kekova’yı da izleme fırsatı var. Şu 
kadarını söylemek lazım, muhammen 
bedelle ilgili göz göre göre yalan söy-
leniyor, arazinin muhammen bedeli 27 
milyon 500 bin TL değil, 29 milyon 890 
bin TL. Tek katılımcının olduğu, hiçbir 
rekabet koşulunun gerçekleşmediği 
bu ihaleyi meşru hale getiremezsiniz. 
Ekim ayı meclis oturumu tutanaklarını 
okuduğumda bu satışın sadece Çevre-
li’de olduğunu sanıyordum ama başka 
bir tehlike ortaya çıktı. 
Bu satışların devam edeceğini gördüm. 
Sırasıyla Beymelek, Kapaklı, Davaz-
lar ve Köşkerler mahallelerinde köy 
arazilerinin de satılması noktasında 
karar alındığını gördüm. Buradan bir 
kere daha uyarıda bulunayım. Mahalle-
limizi, köylümüzü, muhtarımızı, meclis 
üyemizi ve duyarlı Demre halkımızı 
şimdiden köy mallarına sahip çıkmaya 
davet ediyorum” dedi. n DHA

KÖYLÜ ARAZİLERİ
GİZLİCE SATILIYOR

Demre’de halef ile selefin ihale kavgası

Demre eski belediye başkanı Okan Kocakaya, Çevreli Mahallesi’ndeki Kekova manzaralı 24 bin 834 
metrekarelik arazinin satışına tepki gösterdi. Kocaya, “Köylünün toprağı gizli kapaklı satılıyor” 
dedi. Demre Belediye Başkanı Fatih Duran ise belediye arsasının şeffaf bir ihaleyle satıldığı söyledi.

“ACIL Servisler Değişiyor” temasıyla 
Antalya’da bir otelde düzenlenen 10. 
Avrasya Acil Tıp Kongresi / 20.Türkiye 
Acil Tıp Kongresi’nde Kriz Yönetim 
ve Liderlik: Acil Servisten Üniversite 
Kampüslerine Rektörler Zirvesi-Açık 
Oturumuna konuşmacı olarak Akdeniz 
Üniversitesi, Hacettepe Üniversitesi, 
Ankara Üniversitesi ve Sağlık Bilimleri 
Üniversitesi rektörleri katıldı.

21 ÜLKEDEN 70 FARKLI ŞEHİRDEN 
KONUŞMACI
21 ülkeden, 70 şehirden konuşmacı 
ve dernek başkanlarının katılımıyla 
gerçekleşen kongrede, 45 panel, 4 açık 
oturum, 6 uydu sempozyumu, 4 kurs 
düzenlendi. Ayrıca, acil tıbbıngeleceği-
ne dair önemli projeler paylaşıldı. NTV 
Sağlık Muhabiri Melike Şahin’in mo-

deratörlüğünü yaptığı oturuma Akdeniz 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Özlenen 
Özkan, Hacettepe Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Mehmet Cahit Güran, Ankara 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Necdet 
Ünüvar salonda, Sağlık Bilimleri Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Kemalettin 
Aydın ise çevrimiçi bağlantıyla katıldı. 
Rektörler, liderlik nedir, kriz yönetimi 
nedir, deprem gibi kriz anlarını nasıl 

yönetiyorsunuz, sağlıkta şiddetle ilgili 
ve acil tıp alanıyla ilgili konularda dü-
şüncelerini katılımcılarla paylaştılar.

ŞİDDET UYGULAYAN SAĞLIK HİZMETİ 
ALMAMALI
Konuşmasında sağlıkta şiddet konusu-
na da değinen Rektör Özlenen Özkan, 
“En çok şiddetin yaşandığı yerler acil 
servisler. Ama sağlıkta şiddet olarak 
sınırlandırmamak gerekiyor. Genel 
olarak bir şiddet sorunu var. Cezaların 
daha caydırıcı olması gerekiyor. Şiddet 
şiddettir ve şiddetin çok ciddi şekilde 
cezalandırılması gerekiyor. 
Acil servise gelen birisi bir sıkıntı ya-
ratıyorsa eğer sağlık hizmeti almamalı 
ve sağlık hizmeti verilmemeli. Lütfen 
bunlarla savaşalım.” diye konuştu. Bu 
konuda hekimlere de görev düştüğü-
ne değinen Rektör Prof. Dr. Özlenen 
Özkan, “Hastalarla iletişim çok kıymetli 
tedavi ederken. Özellikle asistan hekim-
lerimize bunu anlatmalıyız.” şeklinde 
konuştu. n BÜLTEN/AÜ

ŞİDDETE BAŞVURANA HİZMET VERİLMEMELİ
Akdeniz Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Özlenen Özkan,  sağ-
lıkta şiddetin önlenmesi için 
ilginç bir öneki getirdi, Özkan, 
“Şiddetin çok ciddi şekilde 
cezalandırılması gerekiyor. 
Acil servise gelen birisi bir 
sıkıntı yaratıyorsa eğer sağlık 
hizmeti almamalı ve sağlık 
hizmeti verilmemeli.” dedi.

KEPEZ Belediyesi, Fen İşleri ve Temizlik 
İşleri Müdürlüğü ekipleri, yoğun yağmur 
nedeniyle meydana gelebilecek olumsuz-
luklara anında müdahale edebilmek için 
görevlerinin başındaydı.Kepez Belediye 
Başkanı Mesut Kocagöz, çalışmaları 
koordine ederek sahadaki ekiplerden sürek-
li bilgi aldı. Belediye ekipleri, meydana 
gelen olumsuzluklara anında çözüm üretti. 
Göçerler ile Fatih mahalleleri sınırında yer 
alan dere yatağındaki menfezin, yağmur 
suyunun getirdiği atıklardan dolayı tıkan-
masına cumartesi günü gece saatlerinde 
müdahale edildi.

OLUMSUZ BİR DURUM YAŞANMADI
Temizlik İşleri Müdürlüğü çalışanları, iş 
makinesi yardımıyla menfezdeki çöpleri ve 
çamuru temizleyerek, tıkanıklığı giderdi. 
Bu çalışma ile bölgede yaşanabilecek olası 
bir su taşkınında vatandaşların mağdur ol-
ması önlendi. Yağış boyunca ilçe genelin-
deki yağmur suyu mazgalları ve üzeri açık 
kanallar kontrol edildi. Mazgallar ve üzeri 
açık drenaj kanallarında biriken çöpler 
temizlendi. Alınan önlemler sayesinde ilçe 
genelinde yağışta olumsuz bir durumun 
yaşanmadığı bildirildi. n DHA

Taşkına karşı  
gece mesaisi 

ANTALYA İl Emniyet Müdürü İlker Ars-
lan, Serik’te İlçe Emniyet Müdürü Harun 
Mera tarafında karşılandı. Arslan görevli 
personeli denetleyip bilgi aldı. İl Emniyet 
Müdürü Arslan ziyaretleri sırasında içeri-
sinde Serik İlçe Emniyet Müdürlüğü’nün 
de hizmet vereceği Hükümet Konağı’nın 
devam eden inşaatında inceleme yaptı. Ars-
lan, Serik Polis Merkezi Amirliği, Kadriye 
Polis Merkezi Amirliği ve Belek Polis 
Merkezi Amirliği’ni denetledi. n DHA

Arslan, Serik’te
denetim yaptı

ANTALYA’NIN 19 ilçe ve 913 mahalle-
sinde hizmet veren ASAT, içme suyu ana 
isale hattı imalatı ile vatandaşları sağlıklı 
ve temiz içme suyu ile buluşturmaya 
devam ediyor. ASAT ekipleri, Kumlu-
ca’nın yaklaşık yüzde 90’nın içme suyunu 
sağlayan Karaağaç su hattının bulunduğu 
Kuzca Mahallesi Kürce mevkiinde heyelan 
nedeniyle kesintiler yaşanan ana ishale 
hattında çalışma başlattı. Bu bölgede kışın 
aşırı yağışlarda heyelan oluşması patlaklar 
oluşuyor, su kesintileri yaşandığını belirten 
ASAT yetkilileri,  “Çalışma ile heyelan 
bölgesindeki bu borular iptal edilerek he-
yelan riski olmayan yeni bir alana depla-
sesi yapılıyor. Gerçekleştirilen çalışmayla 
su kesintilerinin önüne geçilecek. Toplam 
maliyetiyaklaşık 25 milyon TL’lik bir yatı-
rımdır.” dediler. n BÜLTEN/ABB

KUMLUCA 
KUZCA’DA İÇME 
SUYU ÇALIŞMASI
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167186 numaralı basın kartımı
kaybettim. Hükümsüzdür. 

Mustafa Şeker 

ZAYİ

Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi’nin geçen yıl 16 milyar 
olarak belirlenen bütçesi 
bu yıl yüzde 143 artarak 39 

milyar lira olarak Büyükşehir Mecli-
si’nde oy birliği ile kabul edildi. An-
talya Büyükşehir Belediyesi’nin Lara 
sahilindeki yaklaşık 178 bin metreka-
relik araziyi 30 yıllığına kiraya vermek 
için ihaleye çıkması yönündeki 40 ve 
41’inci gündem maddeleri de AK Parti 
ve MHP’nin ret oylarına rağmen oy 
çokluğu ile meclisten geçti. Muhalefetin 
Lara sahilinin ücretli mi olacak sorusu-
na cevap veren Başkan Böcek, “Konya-
altı projesi gibi olmayacak. Yap, işlet ve 
devret modeli uygulanacak” dedi. 

EMEĞİ GEÇENLERE TEŞEKKÜR ETTİ: 
Antalya Büyükşehir Belediyesi Kasım 
Ayı Olağan Meclisi’nin devam toplan-
tısı gerçekleştirildi. 55 gündem madde-
sinin görüşüldüğü toplantıda Antalya 
Büyükşehir Belediyesi’nin 2025 Per-
formans Raporu ve 2024 Taslak Bütçesi 
kabul edildi. 

Başkan Böcek, Büyükşehir Beledi-
yesi’nin 2024 yılı bütçesinin 39 milyar 
olarak belirlendiğini söyledi. Başkan 
Böcek, Antalya Büyükşehir Belediyesi 
2024 Mali Yılı Bütçesinde 39 milyar TL 
gider, 33 milyar TL gelir tahmin edil-
diğini belirterek, gelir gider arasındaki 
farkın 6 milyar TL borçlanma yapılarak 
denkleneceğini söyledi. İlçe belediyeler 
bütçesi ise 103 milyar 800 milyon TL 
olarak belirlendi. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi ve Meclis Başkanı Muhittin 
Böcek, bütçenin hazırlanmasında gece 
gündüz demeden çalışan bütçe komis-
yonu başkanı başta olmak üzere emeği 

geçenlere teşekkür etti. 

LARA SAHİL KİRALANIYOR
Meclisin önemli gündem maddelerin-
den birisi de Antalya’da yerel seçim 
öncesinde gündeme gelen ancak tepki-
ler üzerine geri çekilen Lara sahilinin 
ihaleyle kiralanması yeniden Büyük-
şehir Belediye Meclisi’nin gündemine 
geldi. Meclis üyelerinin ne yönde oy 
kullanacağı merak edilen gündem mad-
desi önceki toplantıda komisyona sevk 
edilmişti. Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi Lara sahilindeki yaklaşık 178 bin 
metrekarelik araziyi 30 yıllığına kiraya 
vermek için ihaleye çıkması yönün-
deki 40 ve 41’inci gündem maddeleri 
oy çokluğu ile kabul edildi. Gündem 
maddesine AK Parti ve MHP’li meclis 
üyeleri ret yönünde oy kullandı. Meclis 

üyelerinin talebi üzerine ihale hakında 
bilgi veren Genel Sekreter Yardım-
cısı Serkan Temuçin ise “Burası 156 
dönümlük bir alandır, milli emlağa ait 
arazilerle ilgili bize yazı geldi. Biz bu 
alanları çıkardık. Günübirlik tesis alanı-
dır. İmar durumuna göre proje hazırla-
nacak. Daha önce mahkemelik olan otel 
alanı projenin dışında tutuldu” dedi.

KONYALTI GİBİ OLMAYACAK 
Bahattin Bayraktar meclisin proje konu-
sunda bilgilendirilmesini istedi. Meclise 
kısa bir bilgi veren Başkan Muhittin 
Böcek, bölgenin Konyaaltı’da yapılan 
gibi bir kiralama işleminin yapılma-
yacağını söyledi. Projenin belediyenin 
bütçesi ile yapılıp daha sonra birilerine 
işlet denilmeyeceğini ifade eden Böcek, 
“Daha önceki projede içerisinde 250 ya-
taklı bir otel vardı. Bu alan gündemde 
yok. Belediyemize ait yerde yap işlet 
devret modeli uygulanacak.” sözlerine 
yer verdi.

BASININ BÜTÇESİ DİKKAT ÇEKTİ
Bütçe içerisinde Basın ve Halkla 
İlişkiler Dairesi’ne ayrılan 13 milyon 
990 bin TL’lik bütçenin azlığı dik-
kat çekerken yazılı ve görsel basına 
verilecek destek mal ve hizmet alımı 
içerisindeki 11 milyon 535 bin TL’lik 
tutarın içerisinde yer alıyor. 11 milyon 
535 bin TL’lik bütçenin içerisinde proje 
tanıtımı ve önemli günlerde basına 
verilecek ilan ve reklam tutarlarına 
ayrılan azlık dikkat çekti. Tasarruf Ted-
birleri ile yerel basına verilen destek 
tamamen kesilirken, 2025 yılı itibari 
ile hazırlanan bütçelerde basına destek 

neredeyse kesilirken artan enflasyon 
ile birlikte Büyükşehir Belediyesi’nin 
bütçesi yüzde 100’den fazla artarken 
basına ayrılan bütçe yüzde 10 arttı. 

PERSONEL Mİ ÇIKARILACAK 
Bütçe görüşmeleri sırasında zaman za-
man AK Parti Grup Sözcüsü Bahattin 
Bayraktar ve Başkan Muhitin Böcek 
arasında tartışma yaşandı. Bahat-
tin Bayraktar, bütçede bahsi geçen 
personel sayısının azlığından şikâyet 
ederek, ilerleyen günlerde personelin 
çıkarılıp çıkarılmayacağını sordu. Bu 
sözlere cevap veren Başkan Böcek, 
2019 yılından bu yana disiplin suçu 
işleyen 28 kişinin haricinde herhangi 
bir işçi çıkarımının olmadığını ifade 
ederek, bazı çalışanların yerlerinin 
değiştirildiğini söyledi. Bahattin Bay-
raktar konuşmasında, “Önümüzdeki 
dönem çok ciddi bir işçi çıkımı olacak. 

Personel çıkarma konusunda sizin elini-
ze su dökemeyiz. Çıkanlar da durumun 
farkında. Biz mi yanlış yorumladık? AK 
Parti 2002 yılında bu ülkeyi aldığında 
ülke uçurumdan yere düşüyordu. Gazi 
Mustafa Kemal hayatta olsa bizi alkış-
lardı.” dedi.

SADECE 28 KİŞİ ÇIKARDIK
Bu sözlere cevap veren Böcek, “Siz 
çıkardınız biz çıkarmadık. 7 binin 3 bin 
500’ünü çıkarmıştınız. 2019’dan bu 
yana herkes maaşını aldı. Disiplin suçu 
işleyen sadece 28 kişi çıkarıldı. Sizin 
meclis üyeniz dahi bizimle çalıştı. Bun-
larla ilgili sadece yer değişikliği oldu. 
Siyasi davranılmamasını istedim. 2019 
yılında göreve geldiğimizde herkes ma-
aşını aldı, 6 yılda kimsenin alacağı yok. 
Siyasi davranılmasını istemedik.” dedi. 
Meclise bilgi veren bütçe uzmanları ise 
yönetmelik gereği sadece memurların 
sayılarının bütçeye yansıtıldığını savun-
du. n  ERTUĞRUL GÜN

SAHILDE DEV ARAZI KIRAYA VERILIYOR

BÜYÜKŞEHİRDE
LARA GERİLİMİ
Büyükşehir Belediyesi Meclisi’nde Lara sahilindeki 178 bin metrekarelik alanın 30 yıllığına kiraya 
verilmesine yönelik gündem maddelerine Cumhur İttifakı itiraz etti. Ancak maddeler oy çokluğu 
ile kabul edildi. Başkan Böcek, “Lara sahilinde ‘Yap, işlet ve devret’ modeli uygulanacak.” dedi

AK Parti Grup Sözcüsü 
Bahattin Bayraktar

Muhitin 
Böcek

ANTALYA Kiracılar Derneği Plat-
formu’nun Attalos Heykeli önünde 
düzenlediği basın açıklamasında bir 
araya gelen kiracılar, ‘Barınmak ana-
yasal haktır’, ‘Hakkımız elimizden 

alınamaz’ yazılı pankartlar taşıdı. ‘Ba-
rınma hakkı engellenemez’ sloganları 
atan grup adına Dernek Başkanı Seda 
Kul açıklamada bulundu. Kul, “Bizler 
yine meydanlardayız ve yine sesimizi 
duyurmak için mücadele veriyoruz. 
Bu durumdan şikayetçi olup, destek 
veren kıymetli Antalya halkıyla bir-
likte, fahiş fiyat talep eden ev sahibi 
ve emlakçıları protesto etmek için 
burada toplanmış bulunuyoruz. Fahiş 
fiyatlar, kiracılar için büyük bir sorun 
haline geldi. Siyasetçiler bu sorunlar 
karşısında bir şey yapmıyor” dedi.

KİRALARI YÜKSELTİYORLAR 
Kul, “Bizlerin canını en çok yakan, 
bu düzenin bu hale gelmesinde en 
büyük rol oynayan emlakçılardır. Biz 

kiracıların en büyük sorunu hale ge-
len emlakçılar, ev kiralama durumun-
da bizi ev sahiplerimizle karşı karşıya 
getirerek, bizleri zora sokuyor. Emlak 
sektöründe, emlakçıların ev kiralama 
işine karışmasını biz kiracılar olarak 
istemiyoruz. Emlakçılar al- sat yap-
sınlar fakat dar gelirli halktan yüksek 
komisyon almak adına piyasayı 
yükseltmesinler. Emlakçılar ev kira-
lamak için görevlendiriyorlarsa, bu 
komisyon bedelini yalnızca kiracılar-
dan almalarını doğru bulmuyoruz. Bu 
düzen artık değişmeli. Belediyeler bu 
konuda sorumluluk alabilir. Artık halk 
isyan etmek için değil, bayram kutla-
mak için bu meydanlarda toplansın” 
diye konuştu. n DHA 

KİRACILARDAN 
EMLAKÇI 
İSYANI

Antalya Kiracılar Derneği 
Platformu’nun öncülüğün-
de bir araya gelen kiracı-
lar, yüksek kiraları pro-
testo etti. Dernek Başkanı 
Seda Kul, emlakçıların 
aldığı yüksek komisyon 
ücretlerinden yakındı. 

KONYAALTI Belediye Başkanı Cem 
Kotan, Cumhuriyet Halk Partisi İzmir 
Milletvekili Ednan Arslan, Cumhuriyet 
Halk Partisi Antalya İl Başkanı Nail Ka-
macı, Cumhuriyet Halk Partisi Konyaaltı 
İlçe Başkanı Demet Gündüz, il yönetim 
kurulu üyeleri, ilçe yönetim kurulu üyele-
ri, kadın kolları, ve gençlik kolları üyeleri 
ile birlikte Pınarbaşı Mahallesi’nde yer 
alan Pazar yeri esnafını ziyaret etti. Heyet, 
ziyaret esnasında Pazar esnafının sorun ve 
taleplerini dinledi. Vatandaş ve esnafla sık 
sık bir araya gelerek yanlarında olduğunun 
altını çizen Konyaaltı Belediye Başkanı 
Cem Kotan, ‘’Bugün de İzmir Milletve-
kilimiz Ednan Arslan, il ve ilçe örgütü-
müzle pazar esnafımızla bir araya geldik. 
Ülkemizde yaşanan ekonomik zorlukların 
özellikle pazar yerlerinde çok daha fazla 
hissedildiğini biliyoruz, görüyoruz. Bugün 
bununla tekrar yüzleştik. Vatandaşımızın 
sıkıntılarını dinledik ve Cumhuriyet Halk 
Partisi iktidarında neler yapacağımızı 
anlattık’’ diye konuştu. n BÜLTEN/
KONYAALTI BELEDİYESİ 

KONYAALTI’NDA 
PAZAR ZİYARETİ

KEPEZ Belediye Başkanı Mesut Koca-
göz, Erenköy Mahallesi’nde Yörük Ali’nin 
Kahvehanesi’nde vatandaşların masasına 
konuk oldu.  Mahalle sakinleri, Kocagöz’ü 
ilgi ve muhabbetle karşıladı. Kocagöz, 
ellerini sıktığı, hal ve hatırlarını sorduğu 
vatandaşlarla çay içti, sohbet etti. Hizmet 
taleplerini not eden ve çözüm sözü veren 
Kocagöz,  daha sonra ocağın başına geçti. 

HALKIMIN YANINDA OLACAĞIM
Kocagöz, “Biz emanetçiyiz. Makamların 
asıl sahibi millettir. Biz milletimize hizmet 
etmeye geldik. Hizmeti de, halkımıza 
tepeden bakarak, sokaktan, gönüllerden 
uzak bir şekilde yapmayacağız. Yerel yö-
netim yerelde yapılır anlayışıyla halkımızı 
dinleyerek, aşımızı, sohbetimizi, çayımız 
paylaşarak hizmet yapacağız, eserler 
üreteceğiz. Yörük Ali’nin Kahvesi’nde de, 
güzel insanlarımızla bir bardak çayın eşli-
ğinde hoş bir sohbeti paylaştık. Vatandaşı-
mızın, bizden, belediyeden beklentilerini, 
mahalleyle ilgili sıkıntılarını dinledik. Biz 
de notlarımızı aldık. Bu ziyaretlerimizin, 
ilçeyi birlikte yönetme adına çok anlam-
lı olduğunu düşünüyorum.  Halkımızla 
gönül gönüle, kol kola hizmet üretmeye 
devam edeceğiz.” dedi. n BÜLTEN/ 
KEPEZ BELEDİYESİ  

YÖRÜK ALİ’DE 
SICAK SOHBET

GAZİPAŞA 
Yakacık Mahal-
lesi’nde, Anamur 
istikametine seyir 
halinde olan M.T. 
(52) idaresinde-
ki 06 YHB 44 
plakalı otomobil ile 
karşı yönden gelen 
M.M.(46) idaresin-
deki 07 LP 393 plakalı otomobil kafa 
kafaya çarpıştı. Ankara plakalı otomo-
bilde yolcu olarak bulunan Önal Tufan 
(51) isimli kadın olay yerinde hayatını 
kaybederken, eşi M.T. ile 07 LP 393 
plakalı araç sürücüsü M.M. ve aynı 
araçta yolcu olarak bulunan E.M.(41) 
ve M.C.M.(14) yaralandı.  Öte yan-
dan, kazada hayatını kaybeden Önal 
Tufan’ın Anamur Devlet Hastanesinde 
Laboratuvar Şefi olduğu, eşi M.T.’nin 
ise emekli Kıdemli Başçavuş olduğu 
öğrenildi. n İHA 
 

GAZİPAŞA’DA
ÖLÜMLÜ KAZA
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Makina Mühendisleri Oda-
sı (MMO) Antalya Şube 
Başkanı Prof. Dr. İbrahim 
Atmaca, iklim krizinin 

yanı sıra günden güne artan endüstriyel 
üretim, hızlı nüfus artışı, şehirleşme, 
tarım ve turizmde kontrolsüz su kulla-
nımı gibi etkenlerin, temiz su kaynakla-
rının geleceği konusunda büyük bir risk 
oluşturduğunu vurguladı. Atmaca ayrıca 
temiz su kaynaklarında baş gösteren 
kirliliğin de riskin boyutunu arttırdığına 
dikkati çekerek, “Son zamanlarda en çok 
konuşulan konu enerji kaynaklarındaki 
daralma ve maliyetler gibi görünse de 
asıl riskin su kaynaklarında olduğu göz-
den kaçmamalıdır. Zira enerjide oluşabi-
lecek kriz, yenilenebilir enerji kullanımı 
da dahil birçok alternatifle çözülebilir 
nitelikteyken tükenen su kaynakları için 
çarenin olmayacağı akıllardan çıkmama-
lıdır” dedi.

SU FAKİRİ OLMAYALIM
Başkan Atmaca, Devlet Su işleri (DSİ) 
Genel Müdürlüğü’nün verilerine göre; 
ülkemizde kullanılan yıllık 57 milyar 
metreküp suyun yüzde 77’sinin (44 mil-
yar metreküp) sulamada, yüzde 23’ünün 
(13 milyar metreküp) ise içme, kullan-
ma ve sanayide tüketildiğini belirterek, 
“2020 yılında 1.652 metreküp olan kişi 
başına düşen yıllık kullanılabilir su mik-
tarı, 2022 yılında 1.322 metreküpe kadar 
düşmüş, bu kapsamda ülkemiz su baskısı 
yaşayan ülkeler arasında yer almıştır. 
Türkiye Doğal Hayatı Korum Vakfı’nın 
vermiş olduğu projeksiyona göre; artan 
nüfus ile kişi başına düşen yıllık su mik-
tarının 2030 yılında 1.200 metreküpe, 
2040 yılında 1.116 metreküpe, 2050 yı-
lında ise 1.069 metreküpe kadar düşmesi 
öngörülmektedir. Bu projeksiyona göre 

ülkemizin su fakirliği ile karşı karşıya 
kalmaması için ivedi önlemler alması 
şarttır” ifadelerini kullandı.

KOTA BAZLI TEDBİR ALINMALIDIR
Ülkemizde kaynak kullanımında acilen 
kota bazlı tedbirler alınması gerektiğini 
önemle vurgulayan Başkan Atmaca, 
“Özellikle tarım ve turizmde kullanılan 
su miktarı için alınacak önlemler, su 
kaynaklarının geleceği ve güvenliği için 
son derece önemli olacaktır. Tarımsal 
sulamada ürün cinsi ve miktarı bazında, 
turizmde ise tesisin bulunduğu bölgenin 
iklimi ve yatak kapasitesi bazlı kota 
tanımlamaları, kontrolsüz su tüketiminin 
önüne geçecek önemli bir tedbir olacak-
tır” diye konuştu. 

‘BİLİNÇSİZ SONDAJ SUYUN SONUNU 
HAZIRLAR’
Atmaca, gerek tarım gerekse de tu-
rizmdeki en büyük tehlikenin, bilinçsiz 
ve kontrolsüz açılan sondaj kuyuları 
olduğunun altını çizerek, “Yeraltı suları 
her geçen yıl daha da derine doğru çekil-
mektedir. Gereğinden fazla ve kontrolsüz 
olarak yeraltından çekilen su hem su 
hem de enerji kaybıdır. Kuyu pompaları 
ile günden güne daha derinden çekilen 
su için ciddi oranda enerji kullanımları 
söz konusudur. Bu nedenle bilinçsiz ve 
kontrolsüz sondajlar, su ve enerji kay-
nağımızın son derece kontrolsüz kulla-
nımı anlamını taşımaktadır. Bu noktada 
başlıca önlem ise yapılacak denetimler 

olmalıdır. Kuyu pompalarının tespiti 
zor olduğundan kaçak kuyuların varlığı 
denetlenirken kurumsal iş birliklerine 
gidilebilir, standart elektrik tüketiminde-
ki artışların nedenlerinden yola çıkılarak 
ruhsatsız kuyular belirlenebilir” önerisin-
de bulundu.

TURİZM TESİSLERİ ÖRNEK OLMALIDIR
Ülkemiz için turizmin son derece önemli 
olduğunu, bu alanda yapılacak verimlilik 
uygulamalarının ise örnek teşkil edecek 
nitelikte olması gerektiğini aktaran Baş-
kan Atmaca, “Tesislerde, özellikle kont-
rolsüz yapılan peyzaj sulamasının yanı 
sıra havuzlardan ve klimaların soğutma 
kulelerinden buharlaşan yüksek miktar-
larda su kütlesi söz konusudur. Büyük 
bir otel tesisinin klima sistemi soğutma 
kulelerinde havaya buharlaşan suyun 
miktarı sadece bir saatte 14 metreküplere 
kadar çıkabiliyor. Bu suyu ikame etmek 
için hazırlanan su şartlandırılırken de 
yaklaşık 4 metreküp su, atık hale geliyor. 
Yani sadece bir tesiste bir saatte 18 met-
reküp su, klimaların soğutma kulelerin-
den buharlaşarak ya da atık olarak yok 
olabiliyor. Bir de havuzlardan buharlaşan 
su miktarı düşünüldüğünde, sadece tek 
bir tesiste tüketilen suyun büyüklüğü 
dikkati çekici boyutlara ulaşabiliyor” 
diye konuştu.
Suyun maliyetinin ödeniyor olmasının 
verimsiz kullanımı için yeterli bir gerek-
çe olamayacağını dile getiren Atmaca, 
tüketimi azaltacak tedbirlerin mutlaka 
teşvik edilmesi gerektiğini ifade ederek, 
“Bu kapsamda da belirli kıstaslara bağlı 
kota tanımlamaları yararlı olacaktır. Kota 
tanımlanması, peyzajda kurakçıl uygula-
malardan başlayarak havuz kapasiteleri-
nin tekrar düzenlenmesine hatta iklim-
lendirme sistemlerinde verimlilik arttırıcı 

önlemlere kadar birçok düzenlemeye 
vesile olacak, orta vadede su tüketimleri 
hızla düşecektir. Yapılacak kota düzen-
lemelerinde tesisin bulunduğu bölgenin 
iklim koşulları yanı sıra yatak kapasitesi 
gibi işletme faktörleri muhakkak etken 
olmalı, bu kapsamda standart bir mevzu-
at düzenlenmelidir” dedi.

TARIMDA SU OTOMASYONLA
TAKİP EDİLMELİ’
Tarımsal alanda özellikle ürün bazlı 
planlamaların da su kaynağının geleceği 
için son derece önemli olduğunun altını 
çizen MMO Antalya Şube Başkanı Prof. 
Dr. İbrahim Atmaca, “Ürün tercihinde 
eğilimlerden ziyade, kaynak güvenliği 
ve geleceği bazlı önlemler alınmalı, 
aşırı su tüketen ürünler kısıtlanmalıdır. 
Tarımda da suyun maliyetinin ödeniyor 
olması kullanımı için yeterli olmamalı, 
modern ve verimli sulama sistemlerine 
geçiş süreci daha da hızlanmalı, otomas-
yona bağlı olarak tüketilen su sürekli 
takip edilmeli, kota aşımlarında oluşacak 
maliyetler tüketimi azaltacak tedbirlerin 
alınmasında teşvik edici olmalıdır. Bu 
alanda yapılacak kota düzenlemelerinde 
ürün cinsi ve miktarı etken olmalı, bu 
alanda da standart bir mevzuat hazırlan-
malıdır” dedi.

Başkan Atmaca son olarak tükenen su 
kaynakları için başka bir çarenin olma-
yacağının unutulmaması, yol yakınken 
tedbirlerin ivedilikle alınması gerekti-
ğini belirterek, “Bu kapsamda önce-
likle, bilinçsiz ve kontrolsüz sondaj 
kuyularının denetlenmesi şart olup, su 
kullanımında da kota uygulaması için 
ilgili bakanlıklarca düzenlenecek mev-
zuatlar, kaynaklarımızın geleceğinin 
garantisi niteliğinde olacaktır” ifadele-
rini kullandı. n DHA

SUYA KOTA ÖNERİSİ

SUYUMUZ TÜKENIYOR ACILEN 

ÖNLEM ALINMALI 

Makina Mühendisleri Odası Antalya Şube Başkanı Prof. Dr. İbrahim Atmaca, ülkemizde su kaynaklarının tükenme riskiyle 
karşı karşıya olduğunun altını çizerek, yetkililerin kaynak kullanımında acilen kota bazlı tedbirler alması gerektiğini söyledi. 

Kaş Belediyesi’nin mülkiyetinde 
bulunan Gelemiş Mahallesi (Patara) 
77 ada 2 parselde kayıtlı olan 11.887 
metrekarelik arazi ihale yoluyla satışa 
çıkarılacak. Patara’daki ikinci konut 
amaçlı yapılan kooperatif yapılarının 
olduğu bölgede yer alan ‘arsa’ vasıflı 
taşınmazla ilgili satış ihalesi, 20 Kasım 
2024 tarihinde Kaş Belediyesi Toplantı 
salonunda yapılacak. 
Kapalı teklif usulü yapılacağı duyu-
rulan ihalede yaklaşık 12 bin m2’lik 
arazi için 58.246.398,00 TL fiyat be-
lirlendi. Satışı düşünülen parsel, imar 
planında düşük yoğunluklu tercihli 
kullanım (TK) alanı olarak ayrılan 
bölgede yer alıyor. 
Kaş Belediyesi geçtiğimiz yıl aynı 
dönemde de Patara’daki arazileri satışa 
çıkarmıştı. 22 Kasım 2023 tarihinde 
yapılan ihale kapsamında toplam 7744 
metrekareden oluşan iki ayrı parsel 
28 milyon 700 bin TL bedelle satışa 
çıkarılmıştı. 

43 BİN M2 ARAZİ BELEDİYEYE GEÇTİ
Kaş Belediyesi’nin ekonomik sıkıntı 
içinde olduğu için satışa çıkardığı öne 
sürülen araziler, geçmişte köy tüzel 
kişiliğine ait olan arazilerin, 2012’de 
çıkarılan Büyükşehir Yasası ile Kaş 

Belediyesi’nin mülkiyeti-
ne geçtiği belirtiliyor. Bu 
kapsamda belediye mülki-
yetine geçen Patara’daki 
4 ayrı parselin toplamı 43 
bin metrekareyi buluyor. 
Nisan 2023’te Belediye 
Meclisi’nde oy çokluğu ile 
arazilerin satışa çıkarılması 
kararı alınmıştı. 

AKP’Lİ BAŞKAN MUTLU 
ULUTAŞ’IN ELEŞTİRİLMİŞTİ
Dönemin Kaş Belediye 
Başkanı AKP’li Mutlu Ulu-
taş, arazi satışlarıyla ilgili 

teklifin görüşüldüğü Meclis oturumun-
da, CHP’li Meclis üyelerinin eleştirileri 
karşısında arazi satışını savunarak, 
“Konut ihtiyacı için imarlı arsa gereki-
yor. Şimdi bizim belediyemizin burada 
imarlı arsaları var. 
Yakınında oluşturulmuş konutlar var. 
Belediyenin imarlı alanları buralar ama 
değerlendirmiyoruz, sadece tutuyoruz. 
Belediye olarak kendimizin yapabil-
me gücü varsa yaparız ama yoksa kat 
karşılığı olarak veririz, yüzde 50, yüzde 
60 neyse oran, ihaleye çıkar. Bu kadar 
yer alıyoruz, belediyemize mülkiyet 
kazandırıyoruz, buraları da işletmemiz 
lazım. Belediyenin burada finansal 

olarak bir sıkıntı yaşamaması hem 
de kendi kendine yeten bir belediye 
olabilmesi için bu çarkı sağlıklı bir 
şekilde çevirmemiz lazım” ifadelerini 
kullanmıştı. 

“KASADA 1 LİRA YOK” SAVUNMASI
Yerel seçimlerde Kaş Belediyesi el 
değiştirdi. CHP’li Erol Demirhan 
Kaş’ın yeni Belediye Başkanı oldu. 
Ancak Başkanlık koltuğuna oturan 
Demirhan, Başkanlık yaptığı ilk 
meclis toplantısında belediyenin 400 
milyon TL borcu olduğunu belirterek 
özetle şunları söylemişti: “Arkadaşlar, 
biraz önce de bahsettiğim gibi seçil-
dik geldik. Ufak da olsa bir tabloya 
baktık, gerçekten iç açıcı değil. Şu 
anda elimize gelen, daha geride de var; 
400 milyon lira belediyenin borcu var. 
Müteahhitlerin hepsi kuyruktaydı üç 
gün önce. Hepsi para istiyorlar. Para 
yok. Kasada 1 lira yok. Tabi büyük 
bir savurganlık var. Kadroya herkes 
alınmış. Şu anda mevcut 418 personel 
var. Nerede ne yaptıkları da belli değil. 
Arayıp bulacağız. Bir hafta da onlara 
gün ayıracağız. Yani böyle bir tabloyla 
karşı karşıyayız. Uğraşacağız bakalım. 
Tarlaları mı satacağız ne yapacağız 
bakalım.”

ÇAREYİ ARAZİ SATMAKTA BULDU
CHP’li Kaş Belediyesi’nin Patara’daki 
11.887 m2’lik araziyi satışa çıkarma-
sı, kurumun içinde bulunduğu mali 
krizi aşamadığı yorumlarına neden 
oldu. AKP’li Belediye Başkanı Mutlu 
Ulutaş’ın arazi satışı konusundaki tavrı 
eleştiri konusu olurken, CHP’li Erol 
Demirhan’ın da aynı yolu benimsemesi, 
koltuğa oturduğu ilk günlerde kurum-
daki mali krizle ilgili dile getirdiği 
“Tarlaları mı satacağız ne yapacağız 
bakalım” sözlerini akıllara getirdi. Pata-
ra’daki arazilerin kamunun kullanımına 
açık şekilde değerlendirilmesi gerektiği 
savunuluyor. n YUSUF YAVUZ

Kaş Belediyesi Patara’da 
yeniden arazi satacak

Yerel seçimlerde Başkan-
lık koltuğunu devralan 
CHP’li Erol Demirhan, 
“Kasada 1 lira yok, tarla-
ları mı satacağız ne yapa-
cağız bakalım” demişti. 
Kaş Belediyesi Patara’da 
bulunan yaklaşık 12 bin 
m2’lik araziyi 58 milyona 
satışa çıkarıyor…
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Kemer’de dün düzenlenen 
‘Sky Advendure’ etkinliğine 
çift ve tek silindir motosik-
let sürücüleri katıldı. Batı 

Toros Dağları’ndaki parkurda sürücüler 
100 kilometreden oluşan etapta sürüş 
heyecanı yaşadı. Yağmur nedeniyle 
sürücüler parkuru zorlukla tamamladı. 
Etkinlik sonunda Kındılçeşme Günübir-
lik Alanı’nda ödül töreni düzenlendi.

DERECEYE GİRENLER 
Etkinlikte çift silindir 405-800 cc dalın-
da birinci Erkan Demir, ikinci Mehmet 
Can Özkan ve üçüncü Hilmi Şahin 
oldu.Çift silindir 800-1000 cc dalında 
birinciliği Polonyalı Marcin Rak, ikinci-
liği Murat Yazıcı ve üçüncülüğü Alican 
Karataş elde etti. Genel klasman kadın-
larda birinci Almanya uyruklu Kristin 
Reith, ikinci Rusya vatandaşı Sveta 
Smirnova ve üçüncü Berna İskifoğlu 
oldu. Genel Klasman erkeklerde birinci-
liği Erkan Demir, ikinciliği Mehmet 
Can Özkan ve üçüncülüğü Hilmi Şahin 
kazandı.

GÜZEL  BİR ETKİNLİK OLDU 
Etkinliğinin organizatörü ve Kemer 
Enduro Motosiklet Kulübü (KEMK) 
Başkanı Semih Özdemir, Türkiye’de 
ilk defa adventure yarışı düzenlendiğini 

söyledi. Özdemir, “Sky Adventure’ın 
birincisini gerçekleştirdik. 62 yarışçıy-
la start verdik. 2 yabancı yarışçımız, 
tanıtım amacıyla destek oldu. Etap 100 
kilometreden iki tur gerçekleştirecektik. 

Yağış ve soğuk hava nedeniyle tek tur 
yapıldı. Güzel bir etkinliğe imza attık. 
Önümüzdeki yıl uluslararası boyutta 
daha ileri katılım ve operasyon kalite-
siyle gerçekleştireceğiz” dedi. n DHA

TOROS 
DAĞLARI’NDA 

ADVENTURE 
HEYECANI

Kemer ilçesinde bu yıl ilki düzenlenen ‘Sky Adventure’ etkinliğinde 62 mo-
tosiklet sürücüsü Batı Toros Dağları’ndaki zorlu parkurda birincilik için ya-
rıştı. Yağmur nedeniyle sürücüler parkuru zorlukla tamamladı. Etkinlik so-

nunda Kındılçeşme Günübirlik Alanı’nda ödül töreni düzenlendi.

UCI Gran Fondo Dünya Şampiyonası’na katıla-
bilmek için zorunlu ön etaplardan biri olan ve bu 
özelliğiyle diğer Gran Fondo yarışlarından ayrılan 
UCI Nirvana Gran Fondo World Series Antalya, yerli 
ve yabancı yüzlerce amatör bisiklet kullanıcısını 
Antalya’da ağırlandı. Nirvana Hotels ana sponsorlu-
ğunda Mooves Event organizasyonu ile Uluslararası 

Bisiklet Birliği (UCI), T.C. Kültür Bakanlığı, 
Türkiye Turizm Tanıtım ve Geliştirme Ajansı, 

T.C. Spor Bakanlığı ve Türkiye Bisiklet Fe-
derasyonu’nun destekleri ve Antalya’nın 

markaları Fraport TAV Antalya Airport, 
Corendon Airlines, AG Tohum, Arso 

İnşaat ve Shimano 
ile Bisan’ın da 

sponsorlu-
ğunda 3 

farklı parkurda gerçekleştirildi.

SPORCULARIN AZMİ SINIR TANIMADI
Bisikletçiler, dünyadaki en hızlı parkurları ile ses 
getiren bu özel yarışta zorlu hava koşullarıyla sınır-
larını zorladı. Perge Antik kenti, Düden Şelalesi ve 
orman yollarından geçen bisikletçiler, Antalya’nın 
tarihi ve doğal güzelliklerini keşfederek eşsiz bir 
rota üzerinde pedal çevirdi. Sınırları ortadan kaldıran 
paracycling etabında ise farklı kategorilerde yer alan 
sporcular büyük bir azimle mücadele etti. Paracyc-
ling etabında yer alan sporcuların performansları, 
engellerin sporla nasıl aşılabileceğini bir kez daha 
gösterdi.Bisiklet dostu otelleri, bisiklet organizas-
yonları, bisiklet toplulukları ve bisiklet yolları ile bir 
bisiklet şehri olan Antalya, UCI Gran Fondo Dünya 
Şampiyonası’na 2029 yılında ev sahipliği yapmak 
için hazırlanıyor.  n DHA 

Bisikletçilerin yağmura  
rağmen hızı kesilmedi
Antalya’nın nefes kesen doğası ve tarihi zen-
ginlikleri içinde eşsiz bir yarış deneyimi sunan 
bisiklet dünyasının en prestijli Gran Fondo 
yarışları arasında yer alan uluslararası bisiklet 
yarışı UCI Nirvana Gran Fondo World Series 
Antalya, bu yıl dördüncü kez düzenlendi. 

BÖLGESEL Amatör Lig (BAL) 
6. Grupta mücadele eden Manavgat 
Belediyespor, kendi sahasında ağırla-
dığı İrfan Aksoy İnşaat Ereğlispor’u 
Osman Kerem Akyol’un 81. dakikada 
attığı golle 1-0 mağlup etti.Manavgat 
Atatürk Stadyumu’nda oynanan maç, 
kıyasıya bir mücadeleye sahne oldu. 
İlk yarıda her iki takım da gol fırsatları 
yakalasa da kaleciler ve savunmalar, 
gol izni vermedi. Özellikle Manavgat 
Belediyespor, yakaladığı net fırsatları 
değerlendiremeyince ilk 45 dakika 
golsüz eşitlikle tamamlandı.İkinci 
yarıya hızlı başlayan Manavgat, baskıyı 
artırarak Ereğlispor kalesinde tehlikeli 
ataklar geliştirmeye başladı. Maçın 81. 
dakikasında Osman Kerem Akyol, ceza 
sahası içerisinde yaşanan karambolde 
topu ağlara gönderdi ve takımını 1-0 
öne geçirdi. Bu gol, aynı zamanda ma-
çın da skorunu tayin etti ve Manavgat 
Belediyespor, 3 puanı hanesine yaz-
dırmayı başardı.Bu sonuçla Manavgat 
Belediyespor, 7’de 7yaparak liderliğini 
sürdürdü.Manavgat Belediyespor, 24 
Kasım Pazar günü sekizinci hafta müsa-
bakasında Kumluca Belediyespor’uko-
nuk edecek. n DHA

MANAVGAT 
BELEDİYESPOR
EREĞLİ’Yİ TEK 
GOLLE GEÇTİ

TÜRKIYE Yüzme Federasyonu 
tarafından düzenlenen 11-12 Yaş Ulusal 
Gelişim Projesi Ligi Bölge Müsabaka-
ları 15-17 Kasım 2024 tarihleri arasında 
4 farklı merkezde birden gerçekleş-
tirildi. Afyonkarahisar’da bulunan 
Dr. Mehmet Muharrem Kasapoğlu 
Olimpik Yüzme Havuzunda gerçekle-
şen yarışlarda yer alan kırmızı beyazlı 
yüzücülerden Emir Eker 200 metre 
Kelebek yarışında, takım arkadaşı Be-
ren Ece ise 400 metre Serbest yarışında 
birer grup dördüncülüğü kazanarak 
kayda değer başarılara imza attılar.
Antalyaspor’un yaş kategorisi 12 olan 
yüzücülerinden Tuğba Yıldız 50 metre 
Kelebek, 200 metre Kelebek ve 400 
metre Serbest yarışlarında bölgenin en 
hızlısı olarak 3 farklı bölge şampiyon-
luğu kazanırken bir diğer 12 Yaş grubu 
yüzücümüz Taha Sade ise 50, 100 ve 
400 metre Serbest yarışlarının üçünde 
de bölge birincisi olarak Antalya temsil-
cisinin yarışlardaki birincilik sayısını 
6’ya yükselten isim oldu.Tuğba ve Ta-
ha’nın başarılı performanslarının yanın-
da 4x100 metre Serbest Bayrak Yarışına 
katılan Antalyaspor’un12 yaş grubu 
erkek sporcuları Emir Eker, Çağatay 
Dinçer, Cihan Cihanbay ve Taha Sade 
bu klasmanda da bir bölge ikinciliğini 
kulüplerine kazandıran genç kulaçlar 
oldular.Gaziantep, Eskişehir, Batman, 
Isparta, Uşak ve İzmir gibi toplam 
23 ilin katıldığı ve il sayısı itibariyle 
yarışların en kalabalık ikinci bölgesi 
olan Afyonkarahisar’da 6 birincilik, 1 
ikincilik ve 2 dördüncülük kazanarak 
bölge bazında önemli başarılar elde 
eden Antalyasporlu yüzücüler ulusal 
çapta başarı hedefi ile çalışmalarına 
devam ediyor. n BÜLTEN/ AS 

Genç sporcular 
6 birincilik aldı
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Muratpaşa Belediyesi, iklim krizine 
dikkat çekmek amacıyla düzenlediği 
“+0.5 Akdeniz’in Geleceği” çalıştaylarının 
dördüncüsünü bu yıl “Antalya 2050 İklim 
Senaryoları” temasıyla 6-7 Aralık’ta Türkan 
Şoray Kültür Merkezi’nde gerçekleştirecek. 
Çalıştayın ikinci gününde düzenlenecek 
“Gelecek İçin İklim Dostu İşler” oturumun-
da genç girişimci kadınlar, çevre ve iklim 
odaklı iş fikirlerinin büyük birer başarı 
hikayesine dönüşümünü paylaşacak. 
Akdeniz Üniversitesi coğrafya bölümünden, 
akıllı kentler üzerine çalışan Dr. Öğretim 
Üyesi Tahsin Şahin’in moderasyonunda 
gerçekleşecek oturumda, Biolive’denDuy-
gu Yılmaz, LightWay’den Hümeyra Ergin, 
AKSU’sLabs kurucuları Büşra Atkesen, 
Nadide Toprak ve İlknur Bağlan’ın katılımıy-
la düzenlenecek.
İLHAM VEREN KADINLAR
Duygu Yılmaz, zeytin çekirdeklerinden elde 
edilen selülozik maddeyi biyolojik olarak 

parçalanabilen plastik ürünlere dönüştüren 
biyoteknoloji kuruluşu Biolive’in ilham 
verici hikayesini paylaşacak. 2018’de Los 
Angeles’ta uluslararası temiz çevre tekno-
loji alanında Türkiye’yi temsil eden Yılmaz, 
‘İleri Malzeme Birincilik Ödülü’ kazandı. 
Fortune’da 40 Yaş Altı En Başarılı 40 CEO 
Ödülü’nü alan Yılmaz, JointCommission 
International (JCI) tarafından Türkiye’nin 
en başarılı 10 genci arasında gösterildi.
Hümeyra Engin, ışık kirliliğini ortadan 
kaldırmayı hedefleyen ve ISIF 2020 
Uluslararası Buluş Fuarı’ndaaltın madalya 
kazanan yeni nesil aydınlatma sistemi Li-
ghtWay’inhikayesini anlatacak.AKSU’sLabs 
kurucuları BüşraAtkesen yeni nesil nano 
alev geciktirici Fire-Stopper, Nadide Toprak 
enerjisiz soğutma teknolojileri üzerine 
çalışan ColdTouch ve İlknur Bağlan geri 
dönüştürülemez sınırlı kaynakları selüloz 
ile değiştirmeyi hedefleyen Cell-Designer 
ile ilgili deneyimlerini aktaracak. 
n BÜLTEN/MURATPAŞA BELEDİYESİ 

KADINLARDAN YEŞİL HİKAYELER 

BÜŞRA ATKESEN DUYGU YILMAZ HÜMEYRA ENGİN İLKNUR BAĞLAN NADİDE KURAK

Muratpaşa Belediyesi’nin 6-7 Aralık’ta toplayacağı “+0.5Ak-
deniz’in Geleceği” çevre çalıştayında, genç girişimci kadın-
lar yeşil sektöre geçiş hikayelerini Antalyalı genç girişimci-

ler, girişimci adayları ve öğrenciler için anlatacak.

Manavgat’ta 28 Temmuz 
2021’de başlayan, 
rüzgârın etkisiyle 
Gündoğmuş, İbradı, 

Alanya ilçelerine de yayılan, 7 
kişinin öldüğü ve 60 bin hektarlık 
alanın zarar görmesi sonucu günler-
ce süren yangının üzerinden üç yıl 
geçti. Cumhuriyet döneminin ‘en 
büyük orman yangını’ olarak tarihe 
geçen büyük yangında 2 binin üze-
rinde ev, iş yeri, depo ve ahır zarar 
gördü.  Yangının ardından acıların 
unutulması ve bölgenin yeniden 
ayağa kaldırılması için seferberlik 
ilan edildi. Kamu kurum ve kuru-
luş çalışanları günlerce mahalle 
mahalle incelemelerde bulunarak 
eksiklikleri tek tek not etti.  Manav-
gat, Alanya, Akseki ve Gündoğmuş 
ilçelerinde etkili olan orman yangı-
nı afeti sonrası bin 313 konut ağır 
hasarlı olarak tespit edildi.
565 KONUTUN TESLİMİ 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ
Konutları hasar gören 664 kişi için 
AFAD’tan, 236 kişi kentsel dönü-
şümden hak olarak kabul edilerek, 
901 hak sahibi için toplam 910 
adet konut, 5 adet köy konağı ve 3 
caminin TOKİ tarafından yapılması 
kararlaştırıldı. 
431 adedi hak sahiplerinin kendi 
mülkiyetindeki parsellere, 479 adedi 
mülkiyeti hazineye ait toplu alan-
larda yapılan 910 adet konutun; 149 
adedi tek katlı, 761 adedi çift katlı 
olarak inşa edildi. AFAD tarafından 
Manavgat ilçesinde 455, Akseki 
ilçesinde 59, Gündoğmuş ilçesinde 
40, Alanya ilçesinde 11 olmak üzere 
toplam 565 konutun teslimi gerçek-

leştirildi. Çevre Şehircilik ve İklim 
Bakanlığınca ise 233 yapı vatandaş-
lara teslim edildi. 
9 konutun rezerv alan ilan edildiği 
Manavgat Orman Yangını sonrası 
TOKİ’nin teslim edeceği konut 
sayısı 13, AFAD’ın ise 100 olarak 
açıklandı.
5 MİLYON 170 BİN FİDAN DİKİLDİ
Çalışmalar bununla da sınırlı kalma-
dı. Kül yığınına dönen doğa için de 
acil eylem planına geçildi. 
Antalya Orman Bölge Müdürlü-
ğü’nün yeşillendirme çalışmaları 

kapsamında 5 milyon 170 bin fidan 
dikildi. 
153 bin ton tohum toprakla buluştu. 
30 bin hektarlık alanda tabii, 14 bin 
hektarda suni gençleştirme uygu-
landı. 467 hektar alanda ise endüst-
riyel plantasyon ile ağaçlandırılma 
yapıldı. 255 bin adet harnup, 220 
bin adet servi, 110 bin adet zakkum, 
65 bin adet diğer yapraklı ağaçlara 
ait fidanı dikildi. 

Yangına dirençli türler ile birlikte 
4 milyon 520 bin adet de kızılçam 
olmak üzere toplam; 5 milyon 170 
bin adet fidan toprakla buluşturuldu.

DOĞA YENİDEN CANLANDI
Aradan geçen 3 yılın ardından 
dikilen ağaçlar yeniden yeşermeye 
ve boy vermeye başladı. Manavgat 
Belenobası Mahallesinde yangın-
dan küle dönen alanlarda 3 yılın 
ardından yeniden sonbahar renkleri 
hâkim olmaya başladı. Ormanlık 
alanların yeşermeye başlaması işe 
bölgeye gelen ziyaretçi sayılarında 
da bir artış yaşandı. Çok sayıda kişi 
doğanın yeniden canlanmasını izle-
mek ve tanıklık etmek için zaman 
zaman bölgeye ziyaretler gerçekleş-
tiriyor.  n ERTUĞRUL GÜN 

MANAVGAT’TA
BURUK SEVİNÇ
Manavgat ilçesinde 3 yıl önce çıkan cumhuriyet tarihinin en büyük orman yan-
gınında küle dönen alanlarda yeniden sonbahar cümbüşü yaşanmaya başladı. 

MURATPAŞA ilçesi 
Cumhuriyet Meydanı 
yakınında bulunan bir 
apartmanın ikinci katın-
da ki demirler arasında 
mahsur kalan kediyi 
gören bölge esnafı kedi 
uzun süre bulunduğu 
yerden inemeyince 112 
Acil Çağrı Merkezi’ni 
arayarak itfaiyeden 
yardım istedi. 
Kedinin geçtiği alana 
uzatılan sepetteki itfai-
yeci uzun süre uğraşma-

sına rağmen kedi çevik 
bir hamle ile bir kez 
daha kaçmayı başar-
dı. Bu kentin en işlek 
noktalarından birisinde 
gerçekleştirilen kedi 
kurtarma operasyonunu 
vatandaşlar ve yabancı 
turistler film izler gibi 
meraklı gözlerle izledi. 
Bazı turistlerin itfaiye 
erinin kurtarma çalış-
masını cep telefonu ile 
kayda aldığı görüldü. 
İtfaiye ekibinin uzun 
uğraşlarına rağmen kedi 
yakalanamayınca ekip 
bölgeden ayrıldı. 
n İHA 

KEDİ OPERASYONU

ANTALYA’yı Konya’ya bağlayan Ak-
seki-Seydişehir karayolu 1825 metre 
rakımlı Alacabel’e mevsimin ilk karı 
yağdı. Kar yağışı öğlen saatlerinde 
başladı ve kısa sürede durdu. Yaklaşık 
3 kilometrelik alanda yağan kar ile 
yerler beyaza bürünürken, kar kalın-
lığı 3 santimetreyi buldu. Kısa sürede 
yağan kar yerini yağmura bırakarak 
kar eridi.   Ayrıca Akseki’nin yüksek 
kesimlerine de kar düşerken, Çimi 
Yaylası da beyaza büründü.  n İHA 
 

İLK KAR DÜŞTÜ

ISPARTA’NIN Eğirdir ilçesinde 
bitkin halde bulunan nesli tehlike-
deki puhu kuşu tedaviye rağmen 
öldü. Kale Mahallesi sakinleri yol 
kenarında bitkin halde bulduğu puhu 
kuşunu muhtar Ahmet Şahan’a teslim 
etti. Doğa Koruma ve Milli Park-
lar Müdürlüğü, kuşu Eğirdir Doğa 
Koruma ve Milli Parklar Şefliği’nde 
tedaviye götürdü. Tetkiklerde yaraya 
rastlanmayan puhu kuşu ilk gün tavuk 
etiyle beslendi. Nesli tehlikedeki puhu 
kuşu tedavisinin ikinci gününde öldü. 
Puhunun ölümü şeflik görevlileri ve 
mahalle sakinlerini üzdü. Mahalle 
Muhtarı Ahmet Şahan, puhu kuşunun 
sağlığına kavuşup yeniden özgürce 
kanat çırpmasını beklerken, ölümüne 
üzüldüklerini söyledi. n DHA

MAHALLENİN 
MASKOTUYDU

Antalya Doğa Koruma ve Milli Parklar 
İl Şube Müdürlüğü’ne bağlı Yaban 
Hayvanı Ticareti Şefliği, Antalya Şefli-
ği ve Emniyet Genel Müdürlüğü HAY-
Dİ ekipleri tarafından ortaklaşa gerçek-
leştirilen bir denetimde izinsiz olarak 
bulundurulan bir Rhesus maymunu 
tespit edildi. Muratpaşa ilçesinde bir 
şikâyet üzerine harekete geçen ekipler, 
yaptıkları incelemelerde yasal izinlere 
tabi olan bu hayvanın izinsiz şekilde 
bulundurulduğunu belirledi. Ekipler, 

Rhesus maymunu-
nu koruma altına 
alarak ilgili kişi 
hakkında işlem 
başlattı. 4915 sa-
yılı Kara Avcılığı 
Kanunu’nun ilgili 
maddesi gere-
ğince şahsa 8 bin 
322 TL idari para 
cezası kesildi. 
n İHA 

MAYMUN CEZASI 
 




